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Költségvetés-átcsoportosítást szavazott meg az önkormányzat a péntek déli ülésén, valamint
Sepsiszentgyörgy Európa Kulturális Fővárosa pályázatához szükséges határozatát hozta meg –
erről itt írtunk részletesebben , a pályázóknak azért kellett a tanács beleegyezése, mert
szombaton van a leadási határidő.

  

Azonban napirend előtt Bunta Levente polgármester elmondta, hogy habár készen van az új
PUG, sajnos konfliktusok várhatóka, mert a megváltozott adótörvénykönyv az eddigi adók
tízszeresét írja elő a beltelkekre. Így hamarosan egy olyan változatot fognak előkészíteni,
amellyel valamennyire kikerüljik a súlyos adóemelést, a polgármester szerint ezt mindenképpen
konzultáció kell megelőzze.

  

A kb. egy órás ülést Berde Zoltán vezette, az elején Zakariás Zoltán megkérdezte Bodnár
László
jegyzőt, hogy törvényes-e az ülés úgy, hogy annak anyagát az EMNP nem kapta meg, de azt a
választ kapta, hogy igen. A két határozatra az összes képviselő igennel szavazott.
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